
Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 30.04.24 

kl. 18.00-21.00 på afd. Fuglebjerg 

Forældrerepræsentanter: Karina HY, Lene FU/GB, Maja FU, Maria FU/GB, 
Mie FU/SPEC., Terkel GB, Hans FU 
Elever: Anders 9.z, Izabella 6.G. Frederik 6.H 
Medarbejderrepræsentanter: Berit FU, Pia GB 
Skoleleder og stedfortræder: Christine og Dian 
Referent: Skolens ledelse 

 

 

Elevrepræsentanter: Eleverne har fri kl. 19:30 

 

Fraværende med afbud: 

Karina og Lene 

 

 

Gæster: 

 

 

Spisning  De første 20 minutter af mødet afsættes til hyggelig 
spisning.  
Der serveres en salat, vand, kaffe/the og småkager 

Velkomst v. formand  

Sag nr. 42 
Status v. elever 

• Den gode historie 

• Hvad er eleverne 
optaget af? 

 
Opstart v. personale 

• Kort fra hver afdeling 

• Den gode historie 

 
Elever: 
GB: Der er gang i skolehaven. På 5. og 6. årgang har der 
været den årlige tur til Tivoli for de elever, der er med i 
skolepatruljen.  
Personale: 
FU 
Fagfordelingen kører. Der var emneuge med mini-by, 
som var en stor succes med et stort fremmøde blandt 
forældre/bedsteforældre.  
8. årgang har haft forløb med slagt en gris. 
 
 



• Hvad optager 
medarbejderne? 

 
Opstart v. formand 

• Den gode historie 

• Hvad optager formand 
 

Opstart v. ledelse 

• Personalesituationen  

• Rammer og strukturer 

• Hvad optager ledelsen? 
 

GB: 
Har Grøn Skole og der er gang i skolehaven og været 
med i affaldsindsamling til stor ros fra lokalområdet. Der 
er færdselsdage og skovdag. 
Formand: 
Møde med BUU.  
 
Nyt logo. Logoerne blev gennemgået og valget faldt på 
Logo 8. Der skal drøftes med Synergi hvordan man kan 
ramme en skrifttype, der både kan være på brevpapir og 
et skilt. Bedst skriften kan deles i to-tre farver. Kan der 
laves en animation som evt. kan bruges på film og 
videoer. 
 
Ledelsen: 
God opstart med førskolebørn. Der er desværre kun 8 
børn i førskolen i Hyllinge. Skoleårets planlægning fylder 
og økonomiske situation i kommunen gør at der er 
ansættelsesstop, men vi kan slå de stillinger op, der lagt 
op.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
.  
 
 
 
 
 
 
 
.  

Sag 43 
Oplæg, drøftelse og 
udarbejdelse af nyt princip for 
skole/hjem samarbejde og 
underretning til hjemmene om 
udbytte af undervisning 
(Nuværende princip med som bilag) 

Der ønskes en drøftelse af muligheden for at 
forældremøderne i efteråret lægges fra kl. 18:00-20:00 
fremfor som nu fra kl. 19:00-21.00 
 
Digitale meddelelsesbog skal være en del af dialogen om 
elevernes udbytte og målsætning af undervisningen. Det 
foreslås at der skrives hvad meddelelsesbogen ikke er, 
da navnet kan forvirre.  
 



(Uddrag fra personalehåndbog 
vedlagt som bilag) 
  

 

Der ønskes at mødet lægges 18:00-20:00 og foråret er 
mødetiden mere fleksibelt og afhængig af aktiviteten.  
 
Hans og Maya arbejder videre med princippet. Der kan 
inddrages formuleringer fra personalehånden.  
 

Sag 44 
Opfølgning på bestyrelsens 
besøg på forældremøder 

Karina tager 1.h  
Lene 1.g 
Mie 1.x  
 
Ingen tilbagemelding. Det skal planlægges i bedre tid.  
Der aftales at være 0., 1. og 6. klasse (i foråret). 
 
 
 

Pause  

Sag 45 
Orientering om møde med 
BUU den 17/4-24 

Mie, Maya, Martin (SFO), Christine har været til møde 
med BUU. De ville vide hvordan det gik med at starte ny 
skole op. De var interesseret og spurgte ind. BUU var 
godt klar over, at VLS havde den sværeste opgave ift. 
Tildelingsmodel og der var ros. De blev inviteret ud på 
besøg på skolen.  

Sag 46 
Orientering og drøftelse af den 
økonomiske situation på 
børne og unge området. 
Jf. tilsendte orienteringsbrev’ 
  

Det blev fremlagt at skolen får tager både de indfrosne 
og overførte midler. Der på ca. 1 mio. kr. det gør det 
noget svært at drive skole, når man ikke kender sit reelle 
budget.  
 

Sag 47 
Orientering om skolefoto 
 
 
 

Vi går med Frandsen foto.  

Sag nr. 48 
Princip for 
specialundervisning. 
Christine og Pernille har 
udarbejdet med udkast med 
afsæt i drøftelserne fra 
tidligere møde  
(vedlagt som bilag)  

Der skal tilrettes lidt i princippet. Det skal omhandle et 
mere bredere begreb af specialundervisningen, der også 
kan bære ind i almen.  
 
Hans sender evt. rettelser og Christine retter til. Det kan 
så godkendes til næste møde. 
 
 
 

Tak for i aften – fælles 
oprydning 

Næste møde er den 4/6-24 kl. 18-21 på afd. Fuglebjerg. 
 

 

 



 


